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Protokół Nr XLVI/1/2022 
z XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 31 stycznia 
2022 w Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 13:00. 

 
 

Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 

1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  

3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  

4. Durka Krzysztof 

5. Lubiszewski Sylwester 

6. Jaruga Mirosław 

7. Król Bogdan 

8. Rudecki Robert 

9. Bralczyk Stanisław 

10. Mąkosa Leszek 

11. Mielczarek Tomasz 

12. Subczyńska Alicja 

13. Szwedzki Józef 

14. Sagan Tomasz 

15. Golik Dorota 

 
Spoza Rady obecni byli: 

1. Artur Ławniczak – Burmistrz Gminy i Miasta Szadek  

1. Małgorzata Mysur – Sekretarz Gminy i Miasta Szadek.  

 

Planowane tematy: 

       1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

       2. Przyjęcie porządku obrad.  

       3. Sprawy różne.  

       4. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Szadku do wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu dodatku osłonowego (druk 1).  

       5. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 2).  

       6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników (druk 3).    

       7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników (druk 4).  

       8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2022-2032 

(druk 5).  

       9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2022 (druk 6).   

       10. Zamkniecie obrad XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 

Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XLVI Nadzwyczajnej Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych 

oraz potwierdzono prawomocność obrad.  W sesji brali udział wszyscy Radni.  
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Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

W drodze głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Pkt 3. Sprawy różne. 

Radny T. Mielczarek poruszył sprawę docierania młodzieży z naszej gminy do szkól średnich. W Górnej Woli jest  

dziecko, którego rodzice nie mają możliwości dowiezienia go do Szadku, skąd dalej mogło jechać do szkoły 

średniej. Czy autobus, przewożący dzieci do szkoły w Szadku/Prusinowicach mógłby zabierać młodzież, która 

chodzi już do szkoły średniej. Czy może należy dopłacić firmie Wicher, by przejechał i zebrał młodzież z 

wyznaczonych miejsc. Bo tak naprawdę jest to wykluczenie, brak możliwości dalszej nauki spowodowany tylko i 

wyłącznie brakiem możliwości dojechania do Szadku. Chodzi tylko o to by dojechały do Szadku. Radny zaznaczył, 

że o takiej sytuacji został poinformowany,  poproszono by na sesji poruszyć problem.  

 

Przewodnicząca Rady wspomniała, że w Kokocicach była podobna sytuacja, ale mieszkańcy sami pojechali i doszli 

do porozumienia z przewoźnikiem. Bez problemu udało się sprawę załatwić.  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że wszystkie wnioski mieszkańców były uwzględniane. Sygnału z Górnej Woli nie było. Jest 

to temat do zweryfikowania.  

 

Radny p. Emilian Sadza w imieniu rolników zapytał czy wiadomo do kiedy będzie obowiązywać zakaz wypuszczania 

drobiu. Zapytał również, kiedy zostanie naprawione oświetlenie elewacji kościoła.  

 

Pan Burmistrz poinformował, że ptasia grypa jest chorobą wirusową, zwalczaną z urzędu przez lekarzy weterynarii, 

przez rząd. Tutaj ten zakaz wypuszczania obowiązuje do momentu odwołania. Niestety coraz większy obszar jest 

objęty w tym zakazem. Zahaczyło tutaj dużą część naszej gminy. Są kontrole prowadzone przez lekarza weterynarii 

w gospodarstwach, warto tutaj uczulić, że lepiej, żeby te zwierzęta były w zamknięciu. Co do oświetlenia kościoła, 

to Pan Burmistrz wyjaśnił, że to co na zewnątrz gmina może wykonać. Prowadzona jest analiza. Natomiast to co 

jest wewnątrz jest własnością parafii. Analizujemy doświetlenie od ul. Szpitalnej przez postawienie 1-2 lamp, 

doświetlenie  części od ul. Kościelnej może większą mocą lampy.  

 

Radny E. Sadza zwrócił uwagę, że chodzi o oświetlenie elewacji zewnętrznej,  nie żadne oświetlenie wewnątrz 

kościoła.  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że oświetlenie jest własnością parafii, cały plac jest własnością parafii. Jest potrzeba 

doświetlenia tutaj zewnętrznego ale ulicy. Chodziliśmy tam w tym okresie wieczornym - faktycznie jest to miejsce 

gdzie wiele osób korzysta. Warto to zrobić i takie działania będą podjęte.  

 

Radny E. Sadza objaśnił, że to chyba nigdy nie była inicjatywa proboszcza. Z tego co wie, to gmina założyła to 

oświetlenie zewnętrzne. Ze strony kościelnej nie wychodził sygnał, by takie oświetlenie instalować. Natomiast jeżeli 

ono wadliwie działa w tym momencie, bo jedna strona jest oświetlona,  druga cały czas miga, to nie wygląda to 

estetycznie.  I trzeba albo naprawić, albo usunąć całkowicie.  

 

Radny S. Lubiszewski zgłosił, że od strony Karczówka podczas opadów śniegu w święta, czy też przedostatnich   

ulica, droga nie była odśnieżana. Jedynie do kościoła, dalej już nie. O przekazanie tej informacji prosili mieszkańcy.  
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Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina odśnieżała, odśnieża na bieżąco drogi. Było to widoczne. Na wszystkie sygnały 

staramy się reagować. Może nie w ciągu godziny, ponieważ teren gminy jest duży. Jednak staramy się aby nasze 

odcinki były odśnieżone, posypane. Porównując z innymi gminami, nawet wielokrotnie drogi są posypywane. 

Oczywiście są przypadki gdy warunki są ekstremalne, gdzie w 2-3 godziny mrozi się wszystko, powstaje lodowisko. 

Na to wpływu akurat nie mamy.  

 

Radny T. Mielczarek potwierdził, że faktycznie w tym roku dbałość o te drogi gminne przynajmniej w tym zakresie, 

w którym widzi osobiście, jest na poziomie zadowalającym.  

 

Przewodnicząca Rady także potwierdziła, że po każdym przymarznięciu  kiedy lodowiska się tworzyły, piaskarka 

jechała. Nie możemy narzekać, drogi mieliśmy zawsze przejezdne. Służba drogowa naprawdę w naszej gminie 

działała sprawnie.   

 

Radna A. Subczyńska zaznaczyła, iż mieszkając na końcu gminy może potwierdzić, że drogi były posypywane. 

Aczkolwiek jeden z mieszkańców Sikucina zwracał uwagę, by drogę koło jego nieruchomości tez posypywać.  

 

Pan Burmistrz poinformował, że odnośnie przetargu dot. drogi 710 – wojewódzkiej – zamawiający przewiduje 

udzielenie zamówienia w okresie 3 lat. Zadanie polega na wykonanie remontu wskazanych poniżej odcinkach dróg, 

poprzez wymianę warstw bitumicznych jezdni, profilowanie,  wyrównanie poboczy, odmulenie,  profilowaniu rowów 

przydrożnych, wykonanie oznakowania organizacji ruchu.  

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szadku do wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu dodatku osłonowego. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 

2). 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. Przedstawiła wyniki 

glosowania:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
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Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad uchwałą. Przedstawiła wyniki glosowania:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 

2022-2032. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. Przedstawiła wyniki 

glosowania:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2022.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad uchwałą. Przedstawiła wyniki glosowania:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 10. Zamkniecie obrad XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

       Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  XLVI Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  

 
 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 


